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Vergaderplaats Webex

paraaf directeur Paraaf DGV

1 Aanleiding en doel overleg

Op uw verzoek is de Gezondheid en Sport staf vervangen door een PO met de

DGV. Deze vindt drie keer in de maand plaats. Directies uit de DGV kolom,
RIVM en NVWA kunnen punten aandragen voor de schriftelijke en mondelinge

bijdrage en, indien nodig, aanschuiven bij het PO.

2 Deelnemers overleg
MMZS

Waarnemend DGV

Adviseur DGV

3 Te bespreken punten
- Steun betaald voetbal (i.a.v. BE)

4 Advies en toelichting

Op de nota m.b.t. overzicht van steunmaatregelen betaald voetbal en

amateursport heeft u aangegeven graag over dit onderwerp door te praten.
Daarnaast heeft u gevraagd te verkennen of er iets te doen is via clubs voor

seizoenskaarthouders. In bijlage 1 en 2 vindt u de aanvullende informatie en

de nota van begin januari.
Daarnaast vindt u onder bijlage 3 de schriftelijke bijdrage vanuit de directies.

Deze punten zijn ter informatie, maar kunnen uiteraard worden besproken in

het PO mocht u daar behoefte aan hebben.
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Bijlage 1: Steun betaald voetbal Secretaris Generaal / plv.
Secretaris Generaal

U heeft verzocht om te verkennen hoe in het kader van steun aan betaald voetbal Directiz Bestuurlijke en

iets te doen voor seizoenkaarthouders. Zij kunnen nu immers het voetbal niet
Fpuske gaken

»

v v " o
Bureau Bestuurlijke-politieke

meer beleven in het stadion. Bovendien helpt steun aan seizoenkaarthouders de
aisng

betaald voetbal organisaties (bvo’s) omdat zij dan geen compensatie aan

seizoenkaarthouders hoeven te verlenen voor niet-geleverde diensten.
Kenmerk

. We hebben hierover gesproken met een aantal mensen van de directie

Sport, die ook direct betrokken zijn bij de regelingen die voor de

breedtesport zijn en worden opgesteld. Ook is hierover kort gesproken met

de IRF.

. We raakten daarbij aan de volgende punten:

. Steun van bvo’s via seizoenkaarthouders is een sympathiek idee, omdat

daarmee de mensen die loyaliteit hebben getoond om hun club in onzekere

tijden te blijven steunen, worden ondersteund. Was dat immers niet het

geval geweest aan het eind van vorig seizoen, zou er veel eerder al

financiéle steun van de rijksoverheid (bovenop de NOW-regeling) nodig zijn

geweest. En het valt maatschappelijk waarschijnlijk ook beter dat we het

voor die groep doen, dan dat we het doen voor de salarissen van de spelers
op het veld (zoals de teneur was en waarschijnlijk nog is).

. We signaleerden ook een aantal haken en ogen.

o Allereerst stuiten we op het feit dat er een grote variéteit en

diversiteit zit tussen de bvo’s, zowel qua (financiéle) omvang als

mogelijkheden om tegenvallers op te vangen. Dat maakt dat een

regeling die geldt voor alle bvo’s met een aan zekerheid grenzende
waarschijnlijkheid niet een oplossing is voor al die bvo’s.

o Het tweede punt ligt in het verlengde hiervan, namelijk dat een

dergelijke regeling tot een ongelijk speelveld tussen bvo’s en

tussen seizoenkaarthouders van bvo’s kan leiden. Want worden

dan alleen die seizoenkaarthouders gecompenseerd van bvo's die

financiéle steun aantoonbaar nodig hebben, of geldt dit voor alle

seizoenkaarthouders voor alle bvo’s? Ook vanuit het perspectief
van de belastingbetaler is dit een relevante vraag: krijgt een bvo

die het niet nodig heeft dan wel steun via de compensatie van de

seizoenkaarthouders?

o Het derde punt is welk precedent hiermee wordt geschapen voor

andere sectoren, waarin ook ‘seizoenkaarten’ worden verkocht,

bijvoorbeeld voor theaters. Daarin is tot nu toe de lijn geweest om

de instelling te steunen, en daarmee indirect de

‘seizoenkaarthouder’.

. Zo kwam uit deze verkenning het beeld dat het de voorkeur heeft om de

ingezette lijn, waarbij bvo’s zich moeten melden bij het laatste loket, voort

te zetten. Bij dit laatste loket vindt een (strenge) toets plaats of er

daadwerkelijk sprake is van coronagerelateerde schade. Het moeten

compenseren van seizoenkaarthouders voor niet-geleverde diensten hoort

hier zeker toe.

. Volgende week zullen we wel op ambtelijk niveau nog uitgebreider spreken
met het ministerie van Financién over hoe we de steun aan het betaald

voetbal vorm zouden kunnen geven, waarin de route via

seizoenkaarthouders ook aan de orde komt.

. Daarnaast brengen we op dit moment ook de ontwikkelingen van het

garantiefonds evenementen in kaart. We zoeken uit in hoeverre bvo’s daar in

de tweede helft van dit jaar (dus vanaf het begin van volgend seizoen)
aanspraak op kunnen maken. Dit vanuit de verwachting dat met die

(generieke) garantie het overgrote deel van de clubs waarschijnlijk niet zal
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aankloppen voor specifieke steun. Dan is er immers een perspectief waarop
ze kunnen plannen.

We spreken hier graag over verder met u.
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Secretaris Generaal / plv.

Bijlage 3: Schriftelijke bijdrage voor PO minister Van Ark 25 januari 2021 secretaris Generaal

Directie Bestuurlijke en

Politieke Zaken

Sport Bureau Bestuurlijke-politieke

advisering

Toelichting uitzonderingspositie topsporters op EU-inreisverbod

Op woensdag 20 januari is het besluit genomen om een vlieg- en aanmeerverbod  kenmerk

in te stellen voor het Verenigd Kaoninkrijk, Zuid-Afrika en alle Zuid-Amerikaanse

landen. Dit betekent dat er — behoudens wat uitzonderingen voor handel en vracht -

geen direct verkeer meer mogelijk is met deze landen.

Dit betekent voor topsporters dat zij geen mogelijkheid hebben om vanuit de

genoemde landen direct naar Nederland te komen. In landen om ons heen is

echter geen vliegverbod met deze landen afgekondigd, dus reizen via die landen is

nog wel een optie.
Voor inreizende topsporters van buiten de EU geldt nog steeds de

uitzonderingspositie dat zij voor het doel topsport (dus bijvoorbeeld deelname aan

het WK Afstanden schaatsen in Heerenveen) Nederland in mogen.

RIVM

Publicatie rapport Surveillance van griep en andere luchtweginfecties:
winter 2019/2020

Naar verwachting komt 28 januari (uiterlijk begin februari) het jaarlijkse

surveillancerapport over griep en andere luchtinfecties uit. Het rapport gaat over

de winter 2019/2020.

Griep
Uit de surveillancedata blijkt dat de griepepidemie in de winter van 2019/2020

mild was en 5 weken duurde. Dat is aanzienlijk korter dan het gemiddelde van

tien weken in de afgelopen 25 jaar. De laatste twee weken van de griepepidemie,
de eerste helft van maart 2020, vielen samen met het begin van de COVID-19-

epidemie in Nederland. Naar schatting hebben tussen oktober 2019 en mei 2020

400.000 mensen de griep gehad. Tijdens de epidemie stierven er 600 mensen

meer dan verwacht in deze periode. Deze ‘oversterfte’ hangt waarschijnlijk samen

met de griep. Mensen die een griepprik hebben gekregen, hadden in het

griepseizoen 48 procent minder kans om griep te krijgen. De effectiviteit van het

vaccin is ongeveer hetzelfde als in vorige griepseizoenen.

COVID-19 epidemie in Nederland

In het rapport zijn COVID-19 cijfers tot en met 17 mei 2020 opgenomen. Tussen

27 februari en 17 mei 2020 heeft de GGD 43.993 mensen met COVID-19 gemeld,
met een piek van 7794 meldingen in de week van 6 april. In deze eerste golf zijn

11.095 patiénten opgenomen in het ziekenhuis en zijn er 9600 mensen meer

overleden dan normaal.

Meldingsplichtige luchtweginfecties
Het aantzal meldingen van psittacose is in 2019 sterk gestegen naar 91, het

hoogste zantal sinds 2010. Het aantal gemelde gevallen van legionella (566),
tuberculose (759) en Q-koorts (18) bleef stabiel. De werkelijke aantallen liggen

hoger dan de gemelde: Q-koorts, psittacose en legionella uiten zich meestal in de

vorm van longontstekingen, en mensen met een longontsteking worden vaak niet

getest, waardoor de ziekteverwekker niet bekend is.

PG
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Secretaris Generaal / plv.

Risicobeoordeling sierteeltketen Secretaris Generaal

Directie Bestuurlijke en

De minister krijgt een brief van de IG-NVWA over een rapport dat is opgesteld
door het onafhankelijk Buro over risicobeoordeling sierteeltketen. VGP en PG advisering

geven de belangrijkste twee punten voor VWS graag even mee:

1. Via een verkenning wordt nagegaan na wat de aard en hoeveelheid van Kenmerk
residuen van gewasbeschermingsmiddelen is op sierteeltproducten
afkomstig uit derde landen (landen buiten de EU) om een inschatting te

kunnen maken van de risico’s van deze residuen voor mens en milieu. Als

het gaat om ‘mens’ zou het gaan om mensen die er mee werken (SZW en

VWS) en zls het gaat om milieu heb je het dan om afvalstromen en

compost (wetgeving meststoffen = LNV).
2. VWS neemt het advies ter harte nemen om na te gaan hoe consumenten

beter geinformeerd kunnen worden over de (on)eetbaarheid van

sierplanten. Daarover wordt dan ook een overleg met NVWA en sector

opgestart.

Proces initiatiefnota Veldman

Lid Veldman (VVD) heeft vlak voor het Kerstreces een initiatiefnota

ingediend over het hanteren van reéle optiewaarden bij de
beschikbaarheid van vaccins en antibiotica. Gedachte is dat er bij
besluitvorming over vaccins en antibiotica ook rekening gehouden moet

worden met de kans op een pandemie. Door het gebruiken van reéle

optiewaarden daarbij kan de beschikbaarheid van vaccins en antibiotica

tijdens een pandemie verbeteren.
- Eerder bent u geinformeerd over deze initiatiefnota
- De Tweede Kamer heeft nog niet besloten over doorgang van het nota-

overleg over deze initiatiefnota, De voorbereidingen gaan daarom gewoon

verder.
- Naar aanleiding van de ambtelijke bespreking is de conclusie dat er een

reactie volgt op hoofdlijnen en dat het voorstel van lid Veldman

meegenomen als een van de oplossingsrichtingen in het optimaliseren van

de beschikbaarheid van vaccins en antibiotica.
- Streven is om de conceptreactie op de initiatiefnota eind van deze week

aan u mee te geven, zodat deze in de week van 1 februari aan de Tweede

Kamer verzonden kan worden.

Onderzoek Veeteelt en gezondheid omwonenden III (VGO III)

Het onderzoek naar de oorzaken van een verhoogde kans op longontsteking
rondom geitenhouderijen loopt ernstige vertraging op door de coronapandemie.

In het opdrachtgeversoverleg VGO, is de voortgang van het VGO-3 onderzoek

besproken; eerder was al aangegeven dat er erg weinig patiénten geincludeerd
kunnen worden en dat er ook problemen zijn met het vinden van genoeg

geitenhouders die mee willen werken aan het onderzoek. Gisteren is uitgelegd dat

de vertraging van het onderzoek tot eind 2024 oploopt. Dat is dus eigenlijk 3 jaar
later (oorspronkelijk dec 2020 opleverdatum). De redenen zijn dat ze geen

patiénten vinden, vooral omdat er veel minder longontsteking gevonden wordt dit

jaar (vanwege corona maatregelen) en mogelijk ook omdat mensen wegblijven bij
de huisarts. Verder zijn er ook problemen om de lab-analyses te laten doen

vanwege corona-prioriteit.
De vertraging moet gecommuniceerd worden naar de kamer, voordat het RIVM de

betrokken partijen (LTO, provincies, gemeenten) inlicht. In afstemming met LNV

en IenW.
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Er zijn financiéle consequenties aan verdere vertraging, maar het is m.n.

vervelend omdat het verder beslissen over evt maatregelen moet wachten, terwijl
veldpartijen (m.n. LTO, de geitenhouders) hierop zitten te wachten. Ook bij de

provincies. Nu zijn er provincies die wel regels hebben (moratorium) tav

uitbreiding geiten/bedrijven, maar anderen niet.

Om tot een landelijk beleid te komen zijn de uitkomsten van deze studie nodig.

Besluit om onderzoek naar COVID en luchtkwaliteit te laten uitvoeren

VWS heeft samen met LNV en IenW het RIVM verzocht een verkenning uit te

voeren samen met andere onderzoeksorganisaties naar de

onderzoeksmogelijkheden aangaande de relatie luchtkwaliteit en (de emst van)
COVID-19.

Het RIVM is (na een eerste concept) met een uitgebreid voorstel gekomen. Alle

drie bewindspersonen (u en LNV en IenW) zijn in algemene zin positief over het

onderzoeksvoorstel en het laten uitvoeren van dergelijk onderzoek. Wel zijn nog

een aantal verzoeken en aandachtspunten meegegeven. Dit betreft het publiceren
van tussenresultaten, het opnemen van een internationale vergelijking en

completeren van de onderzoeksgroep.
Recent (begin januari) is aan het RIVM meegedeeld dit onderzoek te gaan

financieren en op korte termijn gaan we verder in gesprek met de onderzoekers.

Dit wordt afgestemd met LNV en IenW (IenW neemt de lead-rol).
Deze informatie gaat naar verwachting in februari naar de kamer. Beide punten
zullen in een Kamerbrief worden opgenomen
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